

# 通德學校

2024-2025 小一入學候補申請表

候補編號：WA \_\_\_\_\_ (校方填)

<p>※因學位空缺有限，以下情況獲優先考慮：                  曾於「自行分配學位」階段選擇本校或於「統一派位」階段，在甲部或乙部選擇本校為其中一個志願</p>						
學生姓名	中文：		出生日期：            年    月    日		出生地點：	
	英文：		出世紙/身份證/護照編號：		性別：	
學歷：現讀			幼稚園（上午/下午/全日）    班			
家長姓名		職業	住                            址		住宅電話	日間聯絡電話
父						
母						
該生 兄弟	現讀	通 德 學 校	姓名	年    級：	備            註	
	曾讀		姓名	畢業年份：		
「統一學位」原派學校 ※ 必須填寫						

交表日期：2024 年 6 月 6 日至 6 月 7 日

交表時間：上午 9 時至中午 12 時或下午 2 時至 4 時

面見日期：2024 年 6 月 11 日(星期二) (詳情會再以電話聯絡)

- 交表時須附：
1. 學生出生證明書影印本及幼稚園最近成績表影印本  
 (如非本港出生者，請附交香港居留證明文件影印本)
  2. 2024-2025 年度教育局「自行分配學位」小一入學申請表副本
  3. 2024-2025 年度教育局小一學位分配「統一派位」選擇學校表格副本

公佈方式：以電話聯絡取錄生

# Tung Tak School

## Application Form for Primary One Places on Waiting List for School Year 2024-2025

Candidate No. : WA\_\_\_\_\_

(To be filled out by staff)

※Due to the limited number of school places, the applicant will be given due priority consideration when he/she has ever chosen our school during the "Discretionary Places Admission" stage or the "Central Allocation" stage.

Student Name (in English)		Date of Birth:		(DD/MM/YYYY)	Place of Birth:		
			Identity No. :		Sex*:		M / F
School Attending:					Session*:		AM/PM/Whole Day
					Grade Attending:		
Parents' Name		Occupation		Address			Contact No.
Father							
Mother							
The sibling of the applicant	is NOW studying at	Tung Tak School	Name:		Grade:		Remark:
	is a graduate of		Name:		Year of Graduation:		
Name of the Original School: (According to the result for Central Allocation)							

\* Please **CIRCLE** whichever appropriate.

**Dates of Submission:** from 6<sup>th</sup> June 2024 to 7<sup>th</sup> June 2024

**Time:** 9am-12nn and 2pm-4pm

**Interview Date:** 11<sup>th</sup> June 2024 (Tue) (Interview details will be given by phone)

**Required Documents:**

1. A copy of the student's identity (e.g.: HK Birth Certificate, passport) and a copy of the LATEST kindergarten report card  
(If the child was NOT born in Hong Kong, please also submit the Certificate of Entitlement.)
2. A copy of the EDB Application Form for Admission to Primary One (2024-2025) (Discretionary Places Admission)
3. A copy of the Choice of Schools Form for Central Allocation (2024-2025)

**Announcement of Admission Results:** Only shortlisted candidates will be called.